
 
Protokół Nr II/ 10 

z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 20 grudnia 2010 roku, 
w sali konferencyjnej Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach 

w godz. od 11.00 do 13.30 
 
 
Do pkt 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji. 
 
W obradach udział wzięli: 
 
 Starosta Kielecki – Zdzisław Wrzałka, 
 Wicestarosta Kielecki – Zenon Janus, 
 Członek Zarządu Powiatu – Jacek Barański, 
 Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 
 Członek Zarządu Powiatu – Michał Godowski, 
 Skarbnik Powiatu – Maria Klusek, 
 przedstawiciele komórek i jednostek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego, 
 
oraz zaproszeni goście: 
 
 przewodniczący rad gmin z terenu Powiatu Kieleckiego 
 wójtowie i burmistrzowie z terenu Powiatu Kieleckiego  
 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk przywitał również  
komendantki Hufca Kielce Powiat Agnieszkę Mańko oraz Renatę Nowak, które 
przybyły wraz z dziećmi z 80 Gromady Zuchowej z Chmielnika, by przedstawić 
świąteczny program artystyczny radnym Rady Powiatu oraz przekazać 
Betlejemskie Światełko Pokoju. 
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Kworum w dniu 20 grudnia 2010 r. wyniosło 28 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: Ryszard Barwinek 
 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
Do pkt 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  
„Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki?” 
 
Starosta Kielecki Zdzisław Wrzałka 
„ Proszę o wniesienie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego dotyczącej przebudowy 
drogi krajowej Nr 73” 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
„ Zwracam się z prośbą o wyrażenie zgody na ujęcie w dzisiejszym porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok, jest 
to uchwała „ czyszcząca” w budżecie, a dotyczy przeniesienia między 
paragrafami” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy ktoś z Państwa radnych, co do porządku obrad chciałby zabrać głos?” 
 
Radny Marek Mazur 
„ W imieniu Klubu Radnych PiS będziemy głosować jak najbardziej za tą 
Rezolucją, będziemy ją jak najbardziej popierać, natomiast warto odnieść się do 
sprawy, czy na poziomie Sejmu nie zabrakło zdrowego rozsądku. Mamy 
Wiceministra Infrastruktury pana Grabarczyka, panią Okłę- Drewnowicz, mamy 
posłów, którzy reprezentują koalicję rządową. Na poziomie Sejmu zabrakło tego 
zdrowego rozsądku. Jako radni PiS chcemy głosować za tą Rezolucją, natomiast 
tej współpracy trochę wyżej zabrakło” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Zwracam uwagę, że ma się to nijak do porządku obrad, jesteśmy przy 
zgłaszaniu zmian, natomiast to wystąpienie będzie miało swoje uzasadnienie 
wtedy, gdy będziemy dyskutować nad projektem Rezolucji” 
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Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  
„ Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie przyjęcia Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego 
dotyczącej przebudowy drogi krajowej Nr 73 ?” 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 1 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony w pkt 6 ppkt 8 o w/w 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  
„ Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok?” 
 
Głosowanie: 
za – 28 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony w pkt 6 ppkt 9 o w/w 
projekt uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  
Przedstawił porządek obrad ( po zmianach ) i poddał go pod głosowanie 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 1 grudnia 

2010 r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za 

okres między sesjami. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady upoważnionego do wydania 
polecenia wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego 
Rady Powiatu w Kielcach 

2) upoważnienia do przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru 
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biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego Powiatu 
Kieleckiego za 2010 r., 

3) ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji 
Rady Powiatu, 

4) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 
Kielcach oraz wyboru jej przewodniczącego, 

5) ustalenia składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu w 
Kielcach oraz wyboru przewodniczących komisji, 

6) powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz 
ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład Komisji, 

7) wyboru Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru 
przewodniczącego Komisji 

8) przyjęcia Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego 
dotyczącej przebudowy drogi krajowej Nr 73 

9) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok 
 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 
8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 

 
 
Głosowanie: 
za – 28 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania porządek obrad po zmianach został przyjęty. 
 
 
Do pkt 3 
Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 1grudnia 2010 
roku. 
 
  
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk  
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr I/10 z sesji Rady Powiatu z dnia                
1 grudnia 2010 roku. 
 
Głosowanie: 
za – 28 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania protokół Nr I/10 z sesji Rady Powiatu z dnia 1 grudnia 
2010 roku został przyjęty. 
 
 
Do pkt 4 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Ponawiam prośbę do Państwa radnych tych, którzy nie złożyli do tej pory 
oświadczeń majątkowych, żeby to zrobili.  
   Druga sprawa dotyczy prośby z poprzedniej sesji, która skierowana była do 
poszczególnych klubów o dokonanie formalnego zgłaszania klubów. Uczynili to 
przedstawiciele 4 klubów i poinformuję, że przewodniczącym Klubu Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej jest radny Karol Jacewicz, przewodniczącym Klubu 
Prawa i Sprawiedliwości jest radny Tomasz Pleban, przewodniczącym Klubu 
Polskiego Stronnictwa Ludowego jest radny Ireneusz Żak, przewodniczącym 
Klubu Platformy Obywatelskiej jest radny Mieczysław Kędzierski. 
   Jak zwykle na początku roku odbywa się finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy, w tym roku jest to już 19 finał w dniu 9 stycznia. Nasz Powiat włącza 
się w organizację tego finału. Przy ulicy Sienkiewicza na scenie powiatowej od 
godziny 13.00 odbędą się prezentacje artystyczne i aukcje na rzecz dzieci 
potrzebujących pomocy. W tym roku Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy gra 
dla dzieci z chorobami urologicznymi i nefrologicznymi. Wszystkich 
zapraszamy do czynnego udziału, do włączenia się w tą szczytną ideę.  
    Zwrócili się do nas Państwo Jarosław i Magdalena Dąbrowscy z ul. Wesołej 
przypominając, że przy składaniu rozliczeń PIT możemy przekazać 1 % naszych 
podatków na organizacje pożytku publicznego. Państwo zachęcają nas, abyśmy 
w tym roku pieniądze przeznaczyli na dzieci chore na mukowiscydozę. 
    Chciałem wyjaśnić również powód niezorganizowania sesji 13 grudnia, otóż 
3 radnych zgłosiło prośbę o przełożenie sesji na inny termin z powodu 
wyjazdów służbowych.” 
 
Do pkt 5 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
 
Starosta Kielecki Zdzisław Wrzałka  
Przedłożył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami, tj. od 1 grudnia 2010r. do 19 grudnia 2010r., które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„Czy do sprawozdania Starosty Kieleckiego będą pytania.” 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
 
 

 
Do pkt 6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady upoważnionego do wydania 
polecenia wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Kielcach, 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Po dyskusjach wyszliśmy z praktycznego punktu widzenia, że łatwiej będzie tą 
czynność wykonywać pani Wiceprzewodniczącej Renacie Janik” 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
wskazania Wiceprzewodniczącego Rady upoważnionego do wydania polecenia 
wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Powiatu w 
Kielcach i poddał go pod głosowanie. 
  
Głosowanie: 
za – 27 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 10 /10 w sprawie wskazania 
Wiceprzewodniczącego Rady upoważnionego do wydania polecenia wyjazdu 
służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Powiatu w Kielcach, która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

2 ) upoważnienia do przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru 
biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego Powiatu 

Kieleckiego za 2010 r., 
 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie  
upoważnienia do przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru biegłego 
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rewidenta do badania sprawozdania finansowego Powiatu Kieleckiego za              
2010 r. i poddał go pod głosowanie. 
 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw - 0   
wstrzymało się – 1 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 11 /10 w sprawie upoważnienia 
do przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru biegłego rewidenta do 
badania sprawozdania finansowego Powiatu Kieleckiego za 2010 r., która 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
 

3 ) ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji 
Rady Powiatu, 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się, aby maksymalna liczba 
członków poszczególnych komisji wynosiła 9 osób, natomiast przy Komisji 
Rewizyjnej jest pozostawione wolne miejsce, dlatego, że w momencie 
konstruowania tego projektu nie mieliśmy pełnej wiedzy, co do liczby klubów, 
które będą funkcjonować w naszej Radzie, a ustawa ustrojowa wymaga, aby w 
składzie Komisji Rewizyjnej byli przedstawiciele wszystkich klubów.  
Mamy 4 kluby, a więc proponuję, aby w punkcie 1 wpisać liczbę członków 
Komisji Rewizyjnej 4.” 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji Rady Powiatu i 
poddał go pod głosowanie. 

 
Głosowanie: 
za – 28 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 12 /10 w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji Rady Powiatu, która 
stanowi załącznik nr 5  do protokołu.  
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4 ) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Kielcach oraz wyboru jej przewodniczącego, 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ W przedstawionym projekcie uchwały są trzy nazwiska, brakuje 
przedstawiciela Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego. Proszę 
przewodniczącego o wskazanie osoby, która będzie reprezentować ten klub” 
 
Radny Ireneusz Żak 
„ Klub Polskiego Stronnictwa Ludowego w Komisji Rewizyjnej będzie 
reprezentować radna Dudek Elżbieta” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Odbyło się spotkanie przewodniczących Klubów Rady Powiatu. Na tym 
spotkaniu rozmawialiśmy na temat kształtowania się komisji i na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu został zaproponowany 
radny Mieczysław Kędzierski. Czy są inne propozycje?  
W związku z tym, że nie ma innych propozycji przejdziemy do głosowania”  
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru 
jej przewodniczącego i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 28 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 13 /10 w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru jej 
przewodniczącego, która stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  

 
 

5 ) ustalenia składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu w 
Kielcach oraz wyboru przewodniczących komisji, 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„Statut określa, że radni deklarują przynależność do poszczególnych komisji, 
przy czym, każdy z radnych ma pracować w nie mniej niż dwóch komisjach. 
Poczyniliście Państwo takie deklaracje, ale z tego, co sygnalizowano, jeszcze 
niektórzy zmienili preferencje. Proponuję, że najpierw wysłuchamy uwag, co do 
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podtrzymania deklaracji pracy w tych komisjach, tak jak było to wcześniej 
ustalone.  
Do pracy w Komisji Budżetu i Finansów zadeklarowali się radni: Zbigniew 
Banaśkiewicz, Władysław Karol Jacewicz, Renata Janik, Stanisław Rękas, 
Grzegorz Świt, Tomasz Zbróg. Czy ktoś chce zrezygnować lub dopisać się do 
tej komisji? 
Do pracy w Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych zadeklarowali się 
radni: Kazimierz Bielecki, Elżbieta Dudek, Marian Ferdek, Irena Gmyr, Renata 
Janik, Marek Kwiecień, Tomasz Lato, Ryszard Matuliński. Czy ktoś chce 
zrezygnować lub dopisać się do tej komisji?” 
 
Radny Dariusz Skiba 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Do pracy w Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagrożeniom 
zadeklarowali się radni: Kazimierz Bielecki, Ryszard Matuliński, Tomasz 
Pleban, Dariusz Skiba, Ireneusz Żak. Czy ktoś chce zrezygnować lub dopisać się 
do tej komisji?” 
 
Radna Danuta Żebrowska 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagrożeniom” 
 
Radny Marian Ferdek 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagrożeniom” 
 
Radny Dariusz Skiba 
„ Rezygnuję z pracy w Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagrożeniom” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Do pracy w Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu 
zadeklarowali się radni: Jan Cedro, Elżbieta Dudek, Marian Ferdek, Mirosław 
Gębski, Irena Gmyr, Tomasz Lato, Danuta Żebrowska. Czy ktoś chce 
zrezygnować lub dopisać się do tej komisji? 
Do pracy w Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa zadeklarowali się radni: 
Jan Cedro, Mirosław Gębski, Władysław Karol Jacewicz, Mieczysław 
Kędzierski, Marek Kwiecień, Ryszard Mańkus, Andrzej Michalski, Grzegorz 
Świt, Ireneusz Żak i jest to pełny skład 9 osób. 
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Do pracy w Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 
Środowiska zadeklarowali się radni: Zbigniew Banaśkiewicz, Ryszard 
Barwinek, Andrzej Piwoński, Stanisław Rękas, Dariusz Skiba. Czy ktoś chce 
zrezygnować lub dopisać się do tej komisji? 
Do pracy w Komisji Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i Przeciwdziałania 
Bezrobociu zadeklarowali się radni: Ryszard Barwinek, Marek Mazur, Andrzej 
Michalski, Andrzej Piwoński, Tomasz Pleban, Grzegorz Świt, Danuta 
Żebrowska. Czy ktoś chce zrezygnować lub dopisać się do tej komisji?” 
 
Radny Dariusz Skiba 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i 
Przeciwdziałania Bezrobociu ” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Przystąpimy teraz do wyboru przewodniczących poszczególnych komisji. 
Posłużę się notatkami, które posiadam, a Państwo macie pełne prawo zgłaszać 
swoje propozycje.  
Na przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów wybiera się radnego 
Zbigniewa Banaśkiewicza. Czy radny wyraża chęć i wolę do przewodnictwa 
Komisji?  
 
Radny Zbigniew Banaśkiewicz 
„ Tak, wyrażam taką wolę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są jakieś inne propozycje? 
 
Na przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych wybiera 
się radnego Kazimierza Bieleckiego. Czy radny wyraża chęć i wolę do 
przewodnictwa Komisji?” 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
„ Wyrażam taką wolę.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są inne propozycje? 
 
Na przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagrożeniom 
wybiera się radnego Ireneusza Żaka. Czy radny wyraża chęć i wolę do 
przewodnictwa Komisji?” 
 
 



 11

Radny Ireneusz Żak 
„ Wyrażam taką wolę.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są inne propozycje? 
 
Na przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
Powiatu wybiera się radnego Tomasza Lato. Czy radny wyraża chęć i wolę do 
przewodnictwa Komisji?” 
 
Radny Tomasz Lato 
„ Wyrażam zgodę.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są inne propozycje?” 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
„ Klub Radnych Platformy Obywatelskiej zgłasza na przewodniczącego komisji 
radnego Mariana Ferdka” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy radny Marian Ferdek wyraża zgodę?” 
 
Radny Marian Ferdek 
„ Wyrażam zgodę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są jeszcze inne propozycje?” 
 
Na przewodniczącego Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa wybiera się 
radnego Marka Kwietnia. Czy radny wyraża chęć i wolę do przewodnictwa 
Komisji?” 
 
Radny Marek Kwiecień 
„ Wyrażam zgodę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są jeszcze inne propozycje?” 
 
Na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i 
Ochrony Środowiska wybiera się radnego Andrzeja Piwońskiego. Czy radny 
wyraża chęć i wolę do przewodnictwa Komisji?” 
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Radny Andrzej Piwoński 
„ Wyrażam zgodę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są jeszcze inne propozycje? 
 
Na przewodniczącego Komisji Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i 
Przeciwdziałania Bezrobociu wybiera się radnego Andrzeja Michalskiego.              
Czy radny wyraża chęć i wolę do przewodnictwa Komisji?” 
 
Radny Andrzej Michalski 
„ Wyrażam zgodę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy są jeszcze inne propozycje? 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
„ W imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej zgłaszam na 
przewodniczącego komisji radnego Dariusza Skibę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy radny Dariusz Skiba wyraża zgodę?” 
 
Radny Dariusz Skiba 
„ Wyrażam zgodę” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ W Komisjach Budżetu, Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego, Dróg i 
Rolnictwa mamy jedną propozycję, natomiast w Komisji Edukacji i Samorządu 
dwóch kandydatów. Jeżeli radni wyrazili zgodę i ją podtrzymują, to nie ma 
innego sposobu jak wybrać w głosowaniu jawnym.” 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
„ Proponuję 10 minut przerwy” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ W Sejmie panował taki obyczaj, że jeżeli klub potrzebował przerwy, to bez 
formalnego głosowania, tą przerwę się zarządzało.” 
 
Radny Tomasz Lato 
„ W Radzie Powiatu Kieleckiego też panował taki zwyczaj, że szanowaliśmy się 
nawzajem. Podanie tych kilku kandydatur na przewodniczących komisji jest na 
pewno demokratyczne, ale pokazuje, że pracujemy inaczej niż w poprzednich 
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kadencjach. Kluby stać na to, aby w spokoju ustalić kandydatury pojedyncze. 
Pojedynkowanie się o służenie mieszkańcom, nie jest najlepszym rozwiązaniem. 
Zawsze słynęliśmy ze zgody i z dobrej współpracy i apeluję o to, aby w tej 
przerwie, przewodniczący spotkali się i doszli do porozumienia.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Jednak wymogi formalne, statutowe są wymogami formalnymi, że wnioski w 
sprawach formalnych, a taki wniosek dotyczy przerwy, głosuje się niezwłocznie 
po ich zgłoszeniu, w związku z tym, albo przyjmiemy milczącą zgodę, że jeżeli 
klub będzie potrzebował przerwy, to nie będziemy tych wniosków głosować, 
tylko jako Przewodniczący będę zarządzał przerwę, albo będziemy głosować jak 
każdy inny wniosek formalny.” 
 
Radni zadecydowali, że Przewodniczący Rady zarządza przerwę bez głosowania 
wniosku.  
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Mamy godzinę 12.15, do godziny 12.45 zarządzam przerwę” 
 
Radny Tomasz Lato 
„ Jeszcze przed przerwą mam pytanie do Przewodniczącego, czy zostanie 
zwołane posiedzenie przewodniczących Klubów?” 
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Wolą Klubów jest spotkanie się, ja mogę zaprosić na takie spotkanie i jeżeli 
taka jest wola, to proszę o stworzenie warunków, żebyśmy mogli spotkać się               
w pięciu” 
 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Mimo przerwy nadal zostajemy w tej sytuacji, jaką mieliśmy przed nią, czyli 
będziemy musieli rozstrzygnąć w głosowaniu kwestię przewodniczących 
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu oraz Komisji 
Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i Przeciwdziałaniu Bezrobociu, gdzie 
mamy zgłoszonych po dwóch kandydatów na przewodniczących.                      
Zgodnie z naszym Statutem, wybór przewodniczących odbywa się w 
głosowaniu jawnym, przy czym każdy z państwa ma jeden głos. Wybrany 
przewodniczącym zostaje ten, kto uzyska większą liczbę głosów. W związku                
z tym chciałem zapytać, jeżeli chodzi o Komisję Edukacji, czy obaj radni 
podtrzymują wolę kandydowania?” 
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Radny Tomasz Lato 
„ Szkoda, że klubom nie udało się dogadać. Mam na tej sali wielu przyjaciół, 
zarówno w Polskim Stronnictwie Ludowym, Prawie i Sprawiedliwości jak                     
i w Platformie Obywatelskiej. Moje wybranie na przewodniczącego Komisji 
Edukacji spowodowane było nie tym, że chcę mieć dodatkową funkcję, tylko 
tym, że czułem się w tej komisji, jako radny, który tworzył struktury oświaty 
Powiatu Kieleckiego, który je zmieniał, który zawsze dążył do tego, żeby 
jednoczyć.  
Dla dobra pracy Rady rezygnuję z kandydowania na przewodniczącego Komisji 
Edukacji.” 
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Została nam Komisja Samorządu, Rozwoju Gospodarczego i Przeciwdziałania 
Bezrobociu, gdzie mamy dwóch kandydatów radnego Andrzeja Michalskiego i 
radnego Dariusza Skibę. Wobec tego głosujemy według tych zasad, które 
przytoczyłem.  
 
W kolejności alfabetycznej pierwsza jest kandydatura radnego Andrzeja 
Michalskiego. Kto z państwa radnych jest za poparciem tej kandydatury? 
Głosowanie:  
                   11 za 
Kto z państwa radnych jest za tym, aby przewodniczącym komisji był radny 
Dariusz Skiba? 
Głosowanie: 
                  15 za 
 
Kto z państwa radnych wstrzymał się od głosowania? 
Głosowanie: 
                   2 wstrzymało się 
 
Zatem w miejsce kropek proszę wpisać nazwisko Dariusza Skiby.  
Jeżeli nie ma już innych zmian i poprawek będziemy mogli projekt uchwały 
poddać pod głosowanie.” 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu w Kielcach oraz 
wyboru przewodniczących komisji i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 14 /10 w sprawie ustalenia składu 
osobowego komisji problemowych Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru 
przewodniczących komisji, która stanowi załącznik nr 7  do protokołu.  
 
 

6 ) powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz 
ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład Komisji, 

 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz ustalenia 
maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład Komisji i poddał go pod 
głosowanie. 
 
 
Głosowanie: 
za – 25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 15 /10 w sprawie powołania 
Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz ustalenia maksymalnej 
liczby radnych wchodzących w skład Komisji, która stanowi  załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
 

7 ) wyboru Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru 
przewodniczącego Komisji, 

 
 

Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Z tych zgłoszeń, które zostały dokonane wynika, że wolę pracy w Komisji 
Statutowej zgłosili radni: Ryszard Barwinek, Kazimierz Bielecki, Marian 
Ferdek, Marek Mazur. Czy ktoś chce zrezygnować lub dopisać się do tej 
komisji?” 
 
Radny Marian Ferdek 
„ Rezygnuję z pracy w Komisji Statutowej” 
 
Radny Zbigniew Banaskiewicz 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Statutowej” 
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Radny Mieczysław Kędzierski 
„ Deklaruję chęć pracy w Komisji Statutowej” 
 
Wiceprzewodniczący Jan Cedro 
„ Zgłaszam wolę pracy w tej Komisji” 
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Nie ma więcej chętnych, więc czekam na propozycje dotyczące 
przewodniczącego tej komisji. Mam tutaj wpisanego radnego Ryszarda 
Barwinka, tylko jest drobny problem gdyż nie mogę go zapytać, czy wyraża 
zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Komisji.” 
 
Radny Władysław Karol Jacewicz 
„ Potwierdzamy, że radny Ryszard Barwinek podtrzymuje zgodę na 
kandydowanie na przewodniczącego Komisji.” 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyboru 
Komisji Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru przewodniczącego 
Komisji i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 27 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 16 /10 w sprawie wyboru Komisji 
Statutowej Rady Powiatu w Kielcach oraz wyboru przewodniczącego Komisji, 
która stanowi  załącznik nr 9 do protokołu.  
 

8 ) przyjęcia Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego 
dotyczącej przebudowy drogi krajowej Nr 73, 

 
Radny Marek Mazur 
„ Chciałbym podkreślić jeszcze raz bardzo wyraźnie, że to Warszawa 
zdecydowała o tym całym zamieszaniu. Musimy w tym momencie poprosić 
Warszawę, żeby zdecydowała o budowie tej drogi, na której nam zależy. To jest 
bardzo ważna sprawa i jest ona ponad podziałami. Niezależnie od sytuacji, jaka 
teraz jest, że jesteśmy na tą chwilę w opozycji, to nie oznacza, że nie będziemy 
popierać takich inicjatyw. Myślę, że wszyscy musimy być jednym głosem w tej 
ważnej sprawie, natomiast bardzo proszę Ministra Infrastruktury, oraz Poseł 
Marzenę Okłę- Drewnowicz, żeby zainteresowali się tym problemem, dlatego że 
na tą chwilę problem jest rozmywany, bo my wyrażamy zainteresowanie, a 
Warszawa tego zainteresowania nie wyraża. Przejawiło się to między innymi               
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w głosowaniu sejmowym, gdzie podejrzewam, że taka poprawka budżetowa 
została zgłoszona i nie została podjęta uchwała w tej sprawie, to jest sprawa nas 
wszystkich. Natomiast największą odpowiedzialność za to, że ta droga nie 
znalazła się w budżecie ponosi Klub Platformy Obywatelskiej.” 
 
Starosta Zdzisław Wrzałka 
„ Na pierwszym posiedzeniu Rady Powiatu Kieleckiego powiedziałem, że będę 
z dala od polityki, że będę przede wszystkim samorządowcem i również dzisiaj 
nie chciałbym uprawiać polityki. Ta trybuna dla wszystkich radnych służy do 
ich wypowiedzi dowolnych.Wracając do nieuprawiania polityki na poziomie 
samorządu, otóż mimo iż ten Rząd jest Rządem Platformy Obywatelskiej i 
Polskiego Stronnictwa Ludowego, to Zarząd, który reprezentuje również te dwie 
siły polityczne, zdecydował się na to, aby wyrazić swój sprzeciw wobec takiej 
polityki, która zmierza do tego, aby nasze województwo, nasz powiat, miasto 
Kielce zostały pozbawione tak ważnej dla nas inwestycji. Niezależnie od działań 
Rządu jestem przekonany, że Zarząd Powiatu Kieleckiego będzie działał przede 
wszystkim dla dobra mieszkańców naszego powiatu, dla dobra wyborców. 
Deklaruję, że w swoich działaniach będę stosował jak najmniej polityki” 
 
Przewodniczący Rady Józef Szczepańczyk 
„ Polityka będzie nam towarzyszyć dopóki będziemy się zajmować 
działalnością publiczną i to nie ulega wątpliwości, ale nie ulega również 
wątpliwości, że ta droga jest inwestycją dla naszego powiatu bardzo znaczącą i 
uprawianie samorządowego lobbingu jest jak najbardziej zasadne.” 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego dotyczącej przebudowy 
drogi krajowej Nr 73 i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 17 /10 w sprawie przyjęcia 
Rezolucji władz samorządowych Powiatu Kieleckiego dotyczącej przebudowy 
drogi krajowej Nr 73, która stanowi  załącznik nr 10 do protokołu.  
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9 ) zmian w budżecie powiatu na 2010 rok, 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
„ W materiale jaki otrzymaliście widzimy, że zarówno strona dochodowa jak                
i wydatkowa ulega zmniejszeniu, te poważne zmniejszenia występują w dziale 
Transport i Łączność, a to z tego powodu, że płatności w ramach środków 
europejskich, które otrzymamy od Marszałka będą następowały w roku 2011.      
W związku z tym zmniejszamy zarówno stronę dochodową jak i wydatkową                
i przenosimy to w załączniku o wieloletnich inwestycjach na rok 2011, jako, że 
wtedy właśnie otrzymamy środki.  
Jeżeli chodzi o zwiększenia, otrzymaliśmy od Ministerstwa Edukacji 
zwiększenie subwencji oświatowej, są to 4 decyzje łącznie na ponad 591 tys.   
Pozostałe kwestie, to przenosiny między grupami paragrafów. Takie są potrzeby, 
takie wnioski skierowali do nas kierownicy jednostek. Występują również 
zmniejszenia zarówno strony dochodowej jak i wydatkowej w schroniskach 
młodzieżowych. Z takim wnioskiem zwróciła się pani dyrektor i w ramach 
porządkowania budżetu wszystkie zagadnienia uwzględniliśmy w przedłożonej 
uchwale” 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian              
w budżecie powiatu na 2010 rok i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 25 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr II/ 18 /10 w sprawie zmian                         
w budżecie powiatu na 2010 rok, która stanowi  załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Do pkt 7 
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?” 
 
Radny Marek Kwiecień  
„ Mam dwie sprawy, które chciałem poruszyć, pierwsza dotyczy sytuacji w 
zakresie odśnieżania, tzn. proszę, żeby dyrektor Komorniczak przedstawił 
informację: ile już wydaliśmy środków na odśnieżanie. 
Drugi temat jest skierowany do Starosty, mianowicie dwa, a może trzy miesiące 
temu w Chmielniku został zamknięty komisariat Policji. Proszę Starostę i 
Zarząd o pilne zainteresowanie się tym problemem, ponieważ nie może być tak, 
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że w gminie ponad 11 tysięcznej nie ma siedziby komisariatu Policji. Budynek 
komisariatu zamknął Sanepid, a komisariat został przeniesiony do Morawicy. 
Chciałbym prosić, gdyż jak powiedziałem bezpieczeństwo mieszkańców jest 
najważniejsze, o zainteresowanie się tym problemem i poinformowanie mnie, 
jako radnego, na piśmie, co w tej kwestii będzie zrobione i jak sytuacja w 
Chmielniku będzie dalej wyglądała.” 
 
Radny Marek Mazur  
„Chciałbym nawiązać do sprawy, którą poruszaliśmy 1 grudnia, chodzi o ustawę 
o samorządzie powiatowym art. 21 ust 7 „ radny nie może brać udziału w 
głosowaniu, jeżeli dotyczy to jego interesu prawnego”. Wracam do tej sprawy 
nie bez powodu. Potrzebujemy opinii prawnej na ten temat, mogą to być dwie 
opinie, żeby było bardziej obiektywnie. Bardzo proszę o przygotowanie takiej 
opinii prawnej, żeby nasze prace nie były obarczone w postaci nieważności tych 
uchwał, które podejmujemy.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Sugerowałbym Zarządowi zwrócenie się z prośbą o taką ekspertyzę do 
znanego w Polsce eksperta w dziedzinie samorządności, prof. Michała Kuleszy  
i być może do jeszcze innego eksperta, a niezależnie od tego deklaruję, że 
poproszę parlamentarzystów by wystąpili do biura analiz sejmowych o 
zinterpretowanie tego przepisu. Im więcej spojrzeń na pewne zagadnienie, tym  
większa szansa na trafność późniejszych ocen.” 
 
Do pkt 8 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny Tomasz Lato 
„ Podsumowując ukonstytuowanie się Rady Powiatu Kieleckiego: 29 radnych, 
koalicja 16 osób, 13 osób opozycja. Komisje problemowe, jedna komisja 
problemowa dla opozycji Prawo i Sprawiedliwość, jedna komisja doraźna, 
Komisja Statutowa dla Sojuszu Lewicy Demokratycznej. Prezydium Rady 
pierwszej, drugiej kadencji, zawsze w dobrym tonie było, żeby w Prezydium 
Rady zasiadała jedna osoba reprezentująca opozycję, teraz nie ma takiej osoby            
i szkoda, że tak się dzieje.  
Spotykamy się na spotkaniu przewodniczących klubów, w zgodzie ustalamy 
przewodniczących poszczególnych komisji, później rozmawiam z 
przewodniczącymi poszczególnych klubów. Rozpoczyna się sesja, przed którą 
nie ma żadnego spotkania i okazuje się, że jest inaczej, że te ustalenia, które 
były podjęte są już nieważne. Chcę o tym powiedzieć, dlatego że zawsze 
mówiono mi, że ciągle mówię o zgodzie i współpracy, o budowaniu wspólnego 
dobra razem i chcę dalej o tym mówić. Uważam, że przełkniemy to, jako 
opozycja, mówię tu za siebie, ale szkoda, że tak się stało. Wszyscy radni mogą 
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pełnić te funkcje i uważam, że są to osoby, które razem z panem Starostą, 
Zarządem i panem Przewodniczącym chcą współpracować. 
Myślę, że to nie polityka do nas przychodzi, widać, że tą politykę kluby 
koalicyjne rządzące w Powiecie Kieleckim chcą wprowadzać do Powiatu                   
i zawłaszczać go dla siebie.” 
 
Radny Władysław Karol Jacewicz 
„ Przyłączam się do głosu mojego poprzednika, ale decyzje już zapadły. 
Składam wniosek do pana Starosty, aby na najbliższe posiedzenia komisji 
przygotował informację na temat inwestycji dotyczącej budowy starostwa.  
Ze zdumieniem dowiedziałem się o kwocie, która jest na ten cel przeznaczona 
42 mln. Nie było mnie 4 lata w Radzie Powiatu, pamiętam jak kończyliśmy była 
mowa o 10 mln., później miało to być 20 mln., a teraz 40 mln. Nie wiem, co 
będziemy robić przez 4 lata, jeżeli będziemy angażować takie środki na 
siedziby. Proszę o informacje z podaniem kosztu m² powierzchni użytkowej. 
Być może jest to przesadzone, ale jest to znacząca pozycja jeśli chodzi o 
wydatki inwestycyjne. Jestem przerażony, że mamy wydać 42 mln zł.” 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
„ Jest to druga sesja i sprawy organizacyjne mamy za sobą. Nie będę powtarzał 
tego, co powiedział radny Tomasz Lato, ale chciałem zwrócić się do Zarządu. 
Przed nami 4 lata kadencji, jak sobie wyobrażacie uprawiając tą politykę w ten 
sposób, dobrą współpracę całej Rady. Przez poprzednie 4 lata współpraca była 
bardzo dobra, Powiat osiągnął duży sukces. Mamy teraz nową kadencję, która 
zaczęła się bardzo niedobrze. Apeluję do wszystkich o rozwagę, o przemyślenie, 
o zastanowienie się nad sposobem uprawiania tej polityki, po to, aby 
mieszkańcom Powiatu żyło się lepiej.” 
 
Starosta Kielecki Zdzisław Wrzałka 
„ Dziwię się radnemu Jacewiczowi reprezentującemu Klub Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej, ponieważ SLD w poprzedniej koalicji uczestniczyło i brało 
udział w tworzeniu projektu budowy siedziby Starostwa. Dziś, to ja mógłbym 
powiedzieć, że jestem pewnymi liczbami zaskoczony. Znam te liczby i mam 
pewną wiedzę na temat budowy siedziby Starostwa, natomiast dziwię się, panu 
radnemu, bo jak rozumiem występuje w imieniu Klubu SLD. 
 
Radny Władysław Karol Jacewicz 
„ Wystąpiłem w imieniu własnym, nie w imieniu Klubu SLD” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Proponuję takie rozwiązanie, które jest zgodne ze Statutem: radny zwrócił się 
z wnioskiem do Starosty. Dobrym obyczajem było, że wnioski były przez 
Zarząd przyjmowane i na najbliższym posiedzeniu komisji, trzeba będzie, 
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przedstawić taką szczegółową informację, tym bardziej, że tutaj niczego nie 
można ukryć.” 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Marka Kwietnia dotyczące ilości środków 
wydanych na odśnieżanie dróg. 
 
Dyrektor PZD Jerzy Komorniczak 
„ Dwa lata temu na odśnieżanie, na całą akcję zimową wydaliśmy ponad 1 700 
tys. zł, w zeszłym roku 2 500 tys. zł, natomiast na dzień 16 grudnia koszty 
wynoszą w obwodzie w Strawczynku 293 400 zł, w obwodzie w Celinach 
215 780 zł, w obwodzie w Łagowie 402 000zł.” 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Szczepańczyk 
„ Wszyscy Państwo otrzymaliście projekt budżetu powiatu na 2011 rok oraz 
projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2011-
2042. Jeżeli chodzi o budżet, to w tym roku może być uchwalony do końca 
lutego, jednak zamiarem Zarządu jest uchwalenie budżetu w styczniu, w 
związku z tym proszę wszystkich o zapoznanie się z uchwałą określającą tryb 
pracy nad budżetem.  
Druga sprawa dotyczy możliwości przekazywania części materiałów sesyjnych 
drogą elektroniczną. Jeżeli ktoś ma taką wolę proszę o wypełnienie 
oświadczenia rozdanego przed sesją.”   
 
Do pkt 9 
Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął II sesję Rady Powiatu w dniu 20 grudnia 2010r. o godz. 13.30. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała 
Magdalena Kaller 
 

Przewodniczący Rady                 
 

                                                                                               Józef Szczepańczyk                       
 


